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1. Opening en mededelingen

BEE oc-10 opent vergadering.

1G] deelt positief nieuws n.a.v. een werkbezoek aan de dak- en thuislozen opvang

in Utrecht. Ze hebben daar veel dak- en thuislozen in beeld en de

vaccinatiebereidheid onder deze groep is erg hoog.

2. Actualiteitenronde

CTC geeft kort een update van de laatste cijfers ter aanvulling op het eerder

meegestuurde actualiteitenbeeld.

Sport vraagt wat de oorzaak is van de lichte stijging in de R. In reactie legt LZ uit

dat dat komt door een afname in de daling positieve testen. PDC-19 vult aan dat

het virus op dit moment veel onder jongeren rondgaat. Dit kan te maken hebben

met het loslaten van de 1.5 meter in het voortgezet onderwijs.

DCo geeft een korte samenvatting van wat er speelt in de media. Met name is er

geschreven over het verantwoordingsdebat gisteren en de mondkapjesdeal met
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IEEE. Een ander onderwerp dat veel aandacht krijgt is reizen in de pirectoraat Generaal

zomervakantie. Volksgezondheid

PDC-19 deelt dat morgen in de MCC onder andere wordt gekeken naar de datum

van de besluitvorming stap 4. Vooralsnog is de planning 22 juni Kamerbrief +

persco en 30 juni inwerkingtreding van stap 4. Wel houdt men er rekening mee
datum

dat dit vervroegd kan worden en dan is 18 juni Kamerbrief + persco en 26 juni en 1g jun 2021

inwerkingtreding stap 4.

2
ARR CoVID19

3. Inventarisatie lopend beleid long-COVID zorg

CTC geeft kort de aanleiding achter het agendapunt zoals beschreven in de nota

en benoemt dat het doel van het voorstel is om een integrale VWS aanpak te

realiseren waarin een van de directies het voortouw neemt.

PDC-19 vraagt of er behoefte om op de nota te reageren. Eerst ingaande op het

voorstel van CTC om een BTC-19 in dit thema te organiseren en dan ingaande op

dat een directie die zich met dit type zorgvragen bezighoudt de trekker hiervan

zou kunnen worden.

MEVA benoemt de praktische overweging dat er als er behoefte is naar vragen of

beleid omtrent zorgpersoneel dat zij op hun eigen vakgebied dat kunnen

aanleveren.

IG] ziet in de nota terug dat LZ aangeeft dat het onderwerp niet speelt bij hen.

IG] heeft echter geconstateerd dat dit wel in de sector speelt, met name onder het

zorgpersoneel. LZ geeft aan dat dit voor alle zorgverleners geldt, niet specifiek in

de LZ sector.

CZ vindt het heel goed dat dit integraal wordt opgepakt en dat we daar een sessie

over gaan organiseren. CZ ziet dat PG en PDC19 ook betrokken zijn bij dit

onderwerp.

PDC-19 benoemt dat het een goed idee is om een thema BTC-19 te organiseren

waarbij de specialisten worden uitgenodigd en een inhoudelijke agenda is

opgesteld. Er moet wel voorwerk gedaan worden waarin wordt besloten wie dit

gaat trekken. PG, nu afwezig, moet daar ook bij betrokken worden. PDC19 geeft
aan dat deze codrdinerende rol niet bij de taken van de PDC19 hoort, omdat

PDC19 een crisisdirectie is en dit is een langer-lopend thema. PDC19 stelt voor na

het overleg hier verder te bezien waar de codrdinerende rol omtrent dit thema

wordt belegd. Deze directie kan vervolgens gebruikmakend van de secretariéle

ondersteuning van het CTC het thema BTC-18 organiseren.

4. Inventarisatie overkoepelende beleidsthema’s COVID-19

CTC schetst de achtergrond van het agendapunt zoals aangegeven in de notitie.

Het voorstel is om op de basis van de actualiteiten in samenspraak met de

desbetreffende directie(s) een van de onderwerpen agenderen.

PDC-19 vraagt of er nog aanvullingen zijn op de thema’s in de notitie. Er worden

geen aanvullingen gedaan.

MEVA stelt dat de vraag ook is of er nog dingen zijn waar leden van het BTC-19

behoefte aan hebben. Bij MEVA hebben we veel kennis, maar wat willen jullie
weten?
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PDC-19 geeft aan dat het BTC ervoor is om onderlinge verbinding te zoeken Volksgezondheid
tussen VWS directies omtrent Covid. es

JRACit

CZ geeft aan dat MEVA, LZ en CZ bij het thema pandemic preparedness betrokken
datum

zou moeten worden. CZ zou graag zien dat dit onderwerp ook directieoverstijgend 1g juni 2021

wordt opgepakt. LZ is het hiermee eens. Dit sluit aan bij een ander punt over hoe

samenwerking in de crisis moet worden vastgehouden. LZ benoemt dat er al een

werkgroep is waar men bezig is met pandemic preparedness waarvan PG de

trekker is.

PDC-19 oppert dat dit thema wellicht in een volgend BTC-19 geagendeerd kan

worden. Onderwerpen zoals dezen raken vaak verkokerd en het is juist de zaak

om naar buiten te blijven kijken.

PDC-19 stelt voor dat deze lijst als uitgangspunt genomen wordt en dat het CTC

met de directies contact onderhoudt voor de voorbereiding. Ook stelt PDC-19 voor

de lijst met onderwerpen up to date te houden.

Aanwezigen zijn hiermee akkoord.

MEVA vraagt om verduidelijking. Waar werken we naartoe? PDC-19 geeft aan dat

het doel van het BTC-19 het uitwisselen van kennis en inzicht is en het herkennen

van dwarsverbanden tussen de directies.

CTC geeft aan dat er inderdaad een projectgroep ‘pandemic preparenedness olv

PG bestaat. CTC kan hen benaderen om een toelichting te geven over dit punt.

PDC-19 concludeert dat op deze manier uitwisseling kan plaatsvinden tussen PG,

LZ, MEVA en CZ en dat daarmee aan het doel van het BTC is voldaan.

5. Rondvraag
nvt

6. Sluiting
nvt
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